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提示
本资料中列出的所有产品，其参数和建议是我们在实验室的测试结果及经验总结，不得被视为对产品特性的保证。由于每一个用的实际应用情况并不在我们的认知、控制及责任范围内，我们对这些信息并不承担任何义务。我们
保证我们的产品符合并遵守我们销售条款中承诺的高品质、无瑕疵的要求。我们建议用户通过自行试验来论证其希望选用的产品是否完全符合预期。因用户未遵照指定的操作方法使用产品而造成损失的情况，用户将独自承担全
部责任。
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垫片密封胶 万能密封

永久塑性，万能密封
涂胶后无需等待，可即时装配

该产品适用于机械法兰、变速箱和电机铸件的法兰密封，冷热表面
均可适用。它可提高新旧密封垫（例如纸，软木，毡等）的密封效
果。该产品不含溶剂、不含硅，无气味，装配前后均保持永久塑
性。它拆卸方便且用量节约，不腐蚀，不滴垂，对大多数燃料、矿
物油、水、空气、甲醇和单糖混合物、防冻剂氟碳冷却剂等有良好
的抗性。

技术参数

基础成分 聚酯树脂

颜色 蓝色 (荧光)

温度为+20°C时的密度 1,15 g/cm³

最大粘接缝隙 0,10 mm

依据 Brookfield 在温度+25°C时的粘度 950.000 - 1.650.000 mPa·s

操作温度 +5 至 +35 °C

保存期限 24 个月

耐温性 -50至+200，短时可达+250 °C

ISSA 编码 75.628.41/42/43

IMPA 编码 815231/32/33

表面预处理
为了达到最佳效果，涂胶表面需保持清洁、干燥。可使用 WEICON
表面清洁剂进行清洁。

储藏
保存期限：室温环境下（+20°C）可储存至少24个月。

安全与健康
<p>使用WEICON产品时，需注意产品的物理性、安全性、毒理
性、生态性的详细参数以及我们EG材料安全数据表
（www.weicon.com）的具体信息。</p>

包装
30000090 垫片密封胶 万能密封 90 g
30000120 垫片密封胶 万能密封 120 g
30000300 垫片密封胶 万能密封 300 g
30000230 垫片密封胶 万能密封 230 g

产品配件
13250001 压力胶枪,
13250002 压力胶枪特殊款,
13250009 空压胶枪,
13955072 Press Pack Dosing Tip,
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Note
The specifications and recommendations given in this technical data sheet must not be seen as guaranteed product characteristics. They are based on our laboratory tests and on practical experience. Since individual application
conditions are beyond our knowledge, control and responsibility, this information is provided without any obligation. We do guarantee the continuously high quality of our products. However, own adequate laboratory and practical
tests to find out if the product in question meets the requested properties are recommended. A claim cannot be derived from them. The user bears the only responsibility for non-appropriate or other than specified applications.
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Plast-o-Seal®

permanently plastic universal sealant
solvent free with no unpleasant odour enables immediate
assembly

For sealing the smooth treated flanges of machine, gearbox and
motor casing flanges. To improve the performance of both old and
new gaskets made from paper, cork, felt etc. Solvent free, free of
silicon, odourless, remains permanently plastic, both before and
after assembly, easy joint dismantling, non corrosive, No dripping,
very good resistance to most fuels, mineral oils, water, air, coolant
mixtures based on methanol and glycol, antifreezes, kerosene,
fluorocarbon refrigerants etc.

Technical Data

Base Polyester resin

Colour Blue (fluorescent)

Specific weigth at +20°C (+68°F) 1,15 g/cm³

Max. Gap Bridging 0,10 mm

Viscosity  at 25°C (+77°F) according to Brookfield 950.000 - 1.650.000 mPa·s

Processing temperature +5 to +35 °C

Storage stability 24 months

Temperature resistance -50 to +200 briefly to +250 °C

ISSA-Code 75.628.41/42/43

IMPA-Code 815231/32/33

Surface pre-treatment
Best results will be achieved on cleaned, degreased parts (use
WEICON Surface Cleaner).

Processing
Plast-o-Seal on one surface. No ventilating necessary
enables immediate assembly, immediate sealing effect. At low
temperatures, carry to +20°C before application.

Storage
Shelf life: min. 24 months at room temperature (+20°C).

Safety and health
<p>When using WEICON products, the physical, safety technical,
toxicological and ecological data and regulations in our EC safety
data sheets (www.weicon.com) must be observed.</p>

Available sizes:
30000090 Plast-o-Seal® 90 g
30000120 Plast-o-Seal® 120 g
30000300 Plast-o-Seal® 300 g
30000230 Plast-o-Seal® 230 g

Accessories:
13250001 Cartridge Gun,
13250002 Cartridge Gun Special,
13250009 Compressed Air Cartridge Gun,
13955072 Press Pack Dosing Tip,


